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Introduction 簡介 

The offer results will be announced at 9:00 am on the following days.  

You can view the results by logging in to your JUPAS account:   
取錄結果將於下列日子上午 9 時公佈。屆時你可登入你的「大學聯招辦

法」帳戶查閱： 

• Main Round Offer: 6 August 2025 • 正式遴選結果：2025 年 8 月 6 日 

• Offer Results for Reconsideration of Application Based on Upgraded 

HKDSE Examination Results on Subject Levels / Grades after 

Rechecking and Remarking (RR Results): 21 August 2025 

• 根據香港中學文憑考試成績覆核後更高的科目等級（覆核成績）重新

考慮入學申請遴選結果：2025 年 8 月 21 日 

• Clearing Round Offer: 26 August 2025 • 補選結果：2025 年 8 月 26 日 

  

Each successful applicant will receive only ONE offer from 

“My CONFIRMED Programme Choice” list.  The offer could be: 
獲得遴選取錄資格的申請人只會從其課程選擇名單（「My CONFIRMED 

Programme Choices」）中獲得一個課程的取錄資格。該取錄資格會是： 

1. a UGC-funded programme, OR 1. 教資會資助課程；或 

2. an HKMU self-financing programme, OR 2. 都大自資課程；或 

3. an SSSDP programme. 3. SSSDP「資助計劃」課程。 

  

For more information, please refer to following sections on the JUPAS 

website: 

有關詳情，請瀏覽「大學聯招辦法」網站的以下部分： 

• “Summary of Arrangements for Announcement and Acceptance of 

Offers“ 

• 「公佈取錄結果及接納取錄資格安排一覽表」 

• ”Main Round Offer” and relevant “FAQ” • 「正式遴選結果」及相關「常見問題」 

•  ”Offer Results for Reconsideration of Application Based on 

Upgraded HKDSE Examination Results on Subject Levels / Grades 

after Rechecking and Remarking” and relevant “FAQ” 

• 「根據香港中學文憑考試成績覆核後更高的科目等級重新考慮入學申

請遴選結果」及相關「常見問題」 

• ”Clearing Round Offer” and relevant “FAQ” • 「補選結果」及相關「常見問題」 

  

  

  

https://www.jupas.edu.hk/en/page/detail/512/
https://www.jupas.edu.hk/en/page/detail/512/
https://www.jupas.edu.hk/tc/page/detail/512/
https://www.jupas.edu.hk/en/results-of-application/main-round-offer/
https://www.jupas.edu.hk/en/faq/about-jupas/main-round-offer/
https://www.jupas.edu.hk/tc/results-of-application/main-round-offer/
https://www.jupas.edu.hk/tc/faq/about-jupas/main-round-offer/
https://www.jupas.edu.hk/en/results-of-application/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results/announcement-of-offer-results-for-reconsideration-of-application-based-on-upgraded-hkdse-examination-results-on-subject-levels-grades-after-rechecking-and-remarking/
https://www.jupas.edu.hk/en/results-of-application/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results/announcement-of-offer-results-for-reconsideration-of-application-based-on-upgraded-hkdse-examination-results-on-subject-levels-grades-after-rechecking-and-remarking/
https://www.jupas.edu.hk/en/results-of-application/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results/announcement-of-offer-results-for-reconsideration-of-application-based-on-upgraded-hkdse-examination-results-on-subject-levels-grades-after-rechecking-and-remarking/
https://www.jupas.edu.hk/en/faq/about-jupas/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results/
https://www.jupas.edu.hk/tc/results-of-application/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results/announcement-of-offer-results-for-reconsideration-of-application-based-on-upgraded-hkdse-examination-results-on-subject-levels-grades-after-rechecking-and-remarking/
https://www.jupas.edu.hk/tc/results-of-application/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results/announcement-of-offer-results-for-reconsideration-of-application-based-on-upgraded-hkdse-examination-results-on-subject-levels-grades-after-rechecking-and-remarking/
https://www.jupas.edu.hk/tc/faq/about-jupas/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results/
https://www.jupas.edu.hk/en/results-of-application/clearing-round-offer/
https://www.jupas.edu.hk/en/faq/about-jupas/clearing-round-offer/
https://www.jupas.edu.hk/tc/results-of-application/clearing-round-offer/
https://www.jupas.edu.hk/tc/faq/about-jupas/clearing-round-offer/


9.1 View Offer Results  

9.1 查閱遴選結果 

© 2025 JUPAS All rights reserved  Page 2 / 11 

Should there be any inconsistency or ambiguity between the English 

version and the Chinese version, the English version shall prevail. 
此中文版本為英文版本譯本，如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之

處，概以英文版本為準。 

  

Last updated on 30 July 2025 

於 2025 年 7 月 30 日更新 
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Flowchart of Viewing and Accepting Offer 查閱及接納遴選取錄資格流程圖 

  

  

Section 9.1 部分 

View Offer Results 

查閱遴選結果 

Go To “Offer Results and Feedback” 

前往「Offer Results and Feedback」 

View Main Round Offer Results 

查閱正式遴選結果 

P.4 

View Offer Results for Reconsideration  

of Applications Based on RR Results 

查閱根據覆核成績重新考慮入學申請遴選結果 

P.7 

View Clearing Round Offer Results 

查閱補選結果 

P.10 

Section 9.2 部分 

Accept Offers  

接納遴選取錄資格 

Pay Acceptance Fee 

繳交留位費 

P.4 

FPS 

轉數快 

P.6 

PPS by Internet 

繳費靈網上服務 

P.7 

Cash Deposit at  

The Bank of East Asia 

以現金存入東亞銀行 

P.8 

E-Banking  

(for Personal Account only) 

電子銀行服務 

（只適用於私人戶口） 

 
(Only applicable to Main Round offer) 

 （只適用於正式遴選取錄資格） 

P.9 

Indicate Acceptance  

of the "Better" Offer 

表示接納「較高次序的課程」 

取錄資格 

 

(Only applicable to applicants who have 

ACCEPTED the Main Round offers and then 

receive the "better" offers) 

（只適用於已接納正式遴選取錄資格並其後 

獲得「較高次序的課程」取錄資格的申請人） 

P.10 

View Acceptance Fee Payment Status  

查閱留位費付款狀況 

P.13 

View Payment Status  

查閱付款狀況 

P.14 

Section 9.2 部分 

Complete the Registration /  

Enrolment Procedures  

完成註冊手續 

View Registration / Enrolment Procedures   

查閱註冊手續 

P.12 
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View Main Round Offer Results (6 August 2025) 

查閱正式遴選結果（2025 年 8 月 6 日） 

(During 9:00 am – 10:29 am) 

（上午 9 時至上午 10 時 29 分期間） 

  

1. You can view your Main Round offer result via your JUPAS account. View for Applicants with Offers (during 9:00 am – 10:29 am) 

獲得取錄資格的申請人的頁面（於上午 9 時至上午 10 時 29 分期間） 

  

All other account functions will be suspended before 10:30 am. 

你可於你的「大學聯招辦法」帳戶查閱你的正式遴選結果。 

帳戶內其他功能將於上午 10 時 30 分前暫停。 

 

 

 

 

2. If you are given an offer, you will see your offer and the relevant details on this 

page.  You will also receive a notification email and SMS*. 

若你獲得取錄資格，你可以在此頁面查閱你的取錄資格及相關資料。你亦會收

到通知電郵及 SMS*。 

 

  

  

3. The payment of acceptance fee via the JUPAS accounts is available from 10:30 am on 6 August 2025 to 5:00 pm on 7 August 2025.   

可於 2025 年 8 月 6 日上午 10 時 30 分至 2025 年 8 月 7 日下午 5 時正，透過「大學聯招辦法」帳戶繳交留位費。 

  

  
* SMS will be sent with the Registered SMS Sender ID of #JUPAS to a valid Hong Kong mobile phone number.  Applicants who provide a non-Hong Kong mobile phone number MAY NOT be able to 

successfully receive SMS. 

 本處會以「#JUPAS」之短訊發送人名稱，發放 SMS 予有效的香港流動電話號碼。如申請人提供非香港流動電話號碼，或會未能成功收取 SMS。 
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(On and after 10:30 am) 

（早上 10 時 30 分後） 
  

1. Click “Offer Results and Feedback”. View for Applicants with Offers (on and after 10:30 am) 

獲得取錄資格的申請人的頁面（早上 10 時 30 分後） 

  

按「Offer Results and Feedback」。 

 

 

 

 

 

 

2. If you are given an offer, you will see your offer and the relevant details on this 

page.  You will also receive a notification email and SMS*.  

If you wish to retain a copy for your own record, click “Save Offer Results”. 

若你獲得取錄資格，你可以在此頁面查閱你的取錄資格及相關資料。你亦會收

到通知電郵及 SMS*。 

若你想保留頁面作紀錄用，按「Save Offer Results」。 
  
  

3. You must complete the acceptance procedures by the specified deadline.   

Please refer to the Applicants’ User Guide section “9.2 Accept Offers” for details. 

你須於指定限期前完成接納取錄資格的程序。 

有關詳情，請瀏覽申請人手冊「9.2 接納遴選取錄資格」。 

  

  
* SMS will be sent with the Registered SMS Sender ID of #JUPAS to a valid Hong Kong mobile phone number.  Applicants who provide a non-Hong Kong mobile phone number MAY NOT be able to 

successfully receive SMS. 

 本處會以「#JUPAS」之短訊發送人名稱，發放 SMS 予有效的香港流動電話號碼。如申請人提供非香港流動電話號碼，或會未能成功收取 SMS。 

 

  

https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/9-results-of-application/9-2-accept-offers/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/9-results-of-application/9-2-accept-offers/
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4. Applicants without Main Round offers will be considered in the Clearing 

Round if there are available vacancies after the Main Round.  Please refer 

to ”Clearing Round Offer” on the JUPAS website for details.  

View for Applicants without Offers 

未獲得取錄資格的申請人的頁面 

  

若於正式遴選後仍有學額空缺，未獲得正式遴選取錄資格的申請人或會於補選

中再獲考慮。有關詳情，請瀏覽「大學聯招辦法」網站的「補選結果」。 

 

 

 

 

 

  

https://www.jupas.edu.hk/en/results-of-application/clearing-round-offer/
https://www.jupas.edu.hk/tc/results-of-application/clearing-round-offer/
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View Offer Results for Reconsideration of Applications Based on RR Results (21 August 2025) 

查閱根據覆核成績重新考慮入學申請遴選結果（2025 年 8 月 21 日） 

(This section is only applicable to applicants who have requested for reconsideration of applications based on RR Results) 

（此部分只適用於已遞交要求根據覆核成績重新考慮入學申請的申請人） 
 

1. Click “Offer Results and Feedback”. View for Applicants with Offers / “Better” Offers 

獲得取錄資格／「較高次序的課程」取錄資格的申請人的頁面 

  

按「Offer Results and Feedback」。 

 

 

 

 

 

 

 

2. If you are given an offer / a “better” offer, you will see your offer and the 

relevant details on this page (Please refer to the screenshots for the views of 

applicants with different scenarios).  You will also receive a notification email 

and SMS*. 

If you wish to retain a copy for your own record, click “Save Offer Results”.  

若你獲得取錄資格／「較高次序的課程」取錄資格，你可以在此頁面查閱遴選

結果及相關資料（請參考不同情況下的頁面截圖）。你亦會收到通知電郵及

SMS*。 

若你想保留頁面作紀錄用，按「Save Offer Results」。 

 

 

 

 

* SMS will be sent with the Registered SMS Sender ID of #JUPAS to a valid Hong Kong mobile phone number.  Applicants who provide a non-Hong Kong mobile phone number MAY NOT be able to 

successfully receive SMS. 

 本處會以「#JUPAS」之短訊發送人名稱，發放 SMS 予有效的香港流動電話號碼。如申請人提供非香港流動電話號碼，或會未能成功收取 SMS。 
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For Applicants Who Accept Offers / “Better” Offers 

獲得取錄資格／「較高次序的課程」取錄資格的申請人 

View for Applicants with Offers for Reconsideration of Applications Based on  

RR Results & NO Main Round Offers 

未獲得正式遴選取錄資格，但獲得根據覆核成績重新考慮入學申請的取錄資格 

的申請人的頁面 

  

 

3. You must complete the acceptance procedures by the specified deadline.   

Please refer to the Applicants’ User Guide section “9.2 Accept Offers” for 

details. 

你須於指定限期前完成接納取錄資格的程序。 

有關詳情，請瀏覽申請人手冊「9.2 接納遴選取錄資格」。 

  

  

 View for Applicants with “Better” Offers & ACCEPTED Main Round Offers 

已接納正式遴選取錄資格及獲得「較高次序的課程」取錄資格的申請人的頁面 

 

 

 

 

 

  

  

 View for Applicants with “Better” Offers & DECLINED Main Round Offers 

已放棄正式遴選取錄資格及獲得「較高次序的課程」取錄資格的申請人的頁面 

 

 

 

https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/9-results-of-application/9-2-accept-offers/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/9-results-of-application/9-2-accept-offers/
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4. For Applicants without Offers 

未獲得取錄資格的申請人 

View for Applicants without Offers 

未獲得取錄資格的申請人的頁面 

Applicants without offers will be considered in the Clearing Round if 

vacancies are still available after the Main Round and after reconsideration of 

application based on RR results.   

 

Please refer to ”Clearing Round Offer” on the JUPAS website for details. 

若於正式遴選及於根據覆核成績重新考慮入學申請後仍有學額空缺，未獲得取

錄資格的申請人或會於補選中再獲考慮。 

有關詳情，請瀏覽「大學聯招辦法」網站的「補選結果」。  

  

For Applicants without “Better” Offers 

未獲得「較高次序的課程」取錄資格的申請人 

View for Applicants without “Better” Offers 

未獲得「較高次序的課程」取錄資格的申請人的頁面 

Your Main Round offer and its acceptance status will remain unchanged. 

  

你的正式遴選取錄資格及其接納狀況將維持不變。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

https://www.jupas.edu.hk/en/results-of-application/clearing-round-offer/
https://www.jupas.edu.hk/tc/results-of-application/clearing-round-offer/
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View Clearing Round Offer Results (26 August 2025) 

查閱補選結果（2025 年 8 月 26 日） 

(This section is only applicable to applicants who do not receive Main Round offers) 

（此部分只適用於未獲得正式遴選取錄資格的申請人） 

 

1. Click “Offer Results and Feedback”. View for Applicants with Offers  

獲得取錄資格的申請人的頁面 

  

按「Offer Results and Feedback」。 

 

 

 

 

 

2. If you are given an offer, you will see your offer and the relevant details on this 

page.  You will also receive a notification email and SMS*. 

If you wish to retain a copy for your own record, click “Save Offer Results”.  

若你獲得取錄資格，你可以在此頁面查閱你的取錄資格及相關資料。你亦會收

到通知電郵及 SMS*。 

若你想保留頁面作紀錄用，按「Save Offer Results」。 

  

  

3. You must complete the acceptance procedures by the specified deadline.   

Please refer to the Applicants’ User Guide section “9.2 Accept Offers” for details. 

你須於指定限期前完成接納取錄資格的程序。 

有關詳情，請瀏覽申請人手冊「9.2 接納遴選取錄資格」。 

  

  
* SMS will be sent with the Registered SMS Sender ID of #JUPAS to a valid Hong Kong mobile phone number.  Applicants who provide a non-Hong Kong mobile phone number MAY NOT be able to 

successfully receive SMS. 

 本處會以「#JUPAS」之短訊發送人名稱，發放 SMS 予有效的香港流動電話號碼。如申請人提供非香港流動電話號碼，或會未能成功收取 SMS。 

  

https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/9-results-of-application/9-2-accept-offers/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/9-results-of-application/9-2-accept-offers/
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4. Applicants without Clearing Round offers may further be considered by the 

Institutions only if vacancies are still available. 

View for Applicants without Offers 

未獲得取錄資格的申請人的頁面 

  

若於補選後仍有學額空缺，未獲得取錄資格的申請人或會再獲考慮。 
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